
Instrukcja obsługi: Meble łazienkowe

Informacje ogólne

Szafka łazienkowa z umywalką to praktyczne i estetyczne rozwiązanie do łazienek, które łączy funkcję przechowywania z elementem sanitarnym. Produkt
spełnia wymogi rozporządzenia General Product Safety Regulation (GPSR), które wchodzi w życie 13 grudnia 2024 roku.

Zastosowanie

Szafka z umywalką jest przeznaczona do mycia rąk oraz stosowana do zorganizowania przestrzeni w łazience i poprawy jej funkcjonalności. Umożliwia
przechowywanie codziennych akcesoriów, kosmetyków, ręczników lub środków czystości, co pomaga utrzymać porządek. Skrywa rury odpływowe i syfon,
dzięki czemu łazienka wygląda estetycznie.

Ostrzeżenia dotyczące bezpieczeństwa

1. Profesjonalny montaż: Szafka musi być solidnie zamocowana do ściany za pomocą odpowiednich kołków dedykowanych do rodzaju ściany.

2. Dostosowanie do obciążeń: Nie przeciążaj szafki ciężkimi przedmiotami, szczególnie w przypadku modeli o lekkiej konstrukcji.

3. Wyrównanie: Upewnij się, że szafka jest wypoziomowana, aby zachować wrażenie estetyczne.

4. Uszczelnienia: Sprawdź, czy wszystkie połączenia wokół umywalki są dobrze uszczelnione, aby zapobiec przeciekaniu wody do wnętrza szafki.W
tym celu użyj odpowiedniego preparatu/ substancji.

5. Ostrożność przy otwieraniu: Uważaj na ostre krawędzie, szczególnie w szafkach z frontami lub uchwytami wykonanymi z twardych materiałów.

6. Dostęp dla dzieci: Używanie szafki pod nadzorem dorosłej osoby jest zalecane w przypadku dzieci lub osób z ograniczeniami poznawczymi lub
motorycznymi. Nadzór zapewnia bezpieczeństwo oraz prawidłowe korzystanie z mebla.

7. Bliskość urządzeń elektrycznych: Nie instaluj urządzeń elektrycznych w pobliżu szafki z umywalką bez odpowiednich zabezpieczeń (np. gniazdka
z ochroną przed wilgocią).

8. Odpowiednie środki czystości: Szafka nie wymaga silnych detergentów. Wystarczy sucha szmatka i regularne utrzymywanie porządku. .

9. Wentylacja: Upewnij się, że łazienka jest dobrze wentylowana, aby zapobiec rozwojowi grzybów i pleśni wokół szafki.

10. Inne: Nie opieraj się ani nie siadaj na szafce,.

Instrukcje konserwacyjne

1. Czyszczenie szafki: Używaj miękkiej szmatki lub gąbki, aby usunąć kurz, zabrudzenia i zacieki. Unikaj ściernych środków czystości, które mogą
zarysować powierzchnię szafki lub umywalki.

2. Czyszczenie umywalki: Stosuj preparaty przeznaczone do materiału, z którego jest wykonana (np. ceramika, konglomerat). Brak szczególnych
wymogów. Nie używaj środków ściernych

Materiały

● Materiał szafki: płyta meblowa

● Materiał umywalki: ceramika lub konglomerat w zależności od modelu

Warunki przechowywania i użytkowania

1. Zakres temperatur użytkowania:Unikaj skrajnych temperatur (zalecany zakres: 10–30°C). Zbyt niska lub zbyt wysoka temperatura może
powodować pęknięcia lub odkształcenia

2. Wilgotność:Utrzymuj wilgotność na poziomie 40–60%. Nadmierna wilgoć może prowadzić do pęcznienia materiałów, a zbyt suche powietrze może
powodować pęknięcia. Zapewnij odpowiednią wentylację w łazience (np. stosuj wentylator łazienkowy), aby uniknąć kondensacji pary wodnej na
powierzchniach szafki.

Utylizacja

Utylizacja szafki z umywalką powinna być przeprowadzona zgodnie z zasadami ochrony środowiska i lokalnymi przepisami dotyczącymi odpadów.



Gebrauchsanweisung: Möbel für das Badezimmer

Allgemeine Informationen

Der Badezimmerschrank mit Waschbecken ist eine praktische und ästhetisch ansprechende Lösung für Badezimmer, die die Funktion der
Aufbewahrung mit einem Sanitärelement verbindet. Das Produkt entspricht der Allgemeinen Produktsicherheitsverordnung (GPSR), die am
13. Dezember 2024 in Kraft tritt.

Anmeldung

Der Waschbeckenschrank ist für das Händewaschen gedacht und dient dazu, den Raum im Bad zu organisieren und seine Funktionalität zu
verbessern. In ihm können Sie Ihre täglichen Accessoires, Kosmetika, Handtücher oder Reinigungsmittel aufbewahren und so für mehr
Ordnung sorgen. Er verbirgt die Abflussrohre und den Siphon und verleiht dem Bad ein ästhetisches Aussehen.

Sicherheitshinweise

1. Fachgerechte Montage: Der Schrank muss mit den für den jeweiligen Wandtyp geeigneten Dübeln sicher an der Wand befestigt
werden.

2. Anpassung an Lasten: Überlasten Sie den Schrank nicht mit schweren Gegenständen, insbesondere bei leichten Modellen.
3. Nivellierung: Vergewissern Sie sich, dass der Schrank eben ist, um einen ästhetischen Eindruck zu erhalten.
4. Dichtungen: Prüfen Sie, ob alle Fugen um das Waschbecken herum gut abgedichtet sind, um zu verhindern, dass Wasser in den

Schrank eindringt, und verwenden Sie dazu ein geeignetes Präparat/Substanz.
5. Vorsicht beim Öffnen: Achten Sie auf scharfe Kanten, insbesondere bei Schränken mit Fronten oder Griffen aus harten

Materialien.
6. Zugang für Kinder: Für Kinder oder Personen mit kognitiven oder motorischen Einschränkungen wird empfohlen, den Schrank

unter Aufsicht von Erwachsenen zu benutzen. Die Beaufsichtigung gewährleistet die Sicherheit und den ordnungsgemäßen
Gebrauch des Möbels.

7. Nähe zu Elektrogeräten: Stellen Sie keine Elektrogeräte in der Nähe des Spülenschranks auf, die nicht ausreichend geschützt
sind (z. B. eine Steckdose mit Feuchtigkeitsschutz).

8. Geeignete Reinigungsmittel: Der Schrank benötigt keine starken Reinigungsmittel. Alles, was Sie brauchen, ist ein trockenes
Tuch und regelmäßige Pflege. .

9. Belüftung: Sorgen Sie für eine gute Belüftung des Badezimmers, um Schimmelbildung in der Nähe des Schrankes zu vermeiden.
10. Andere: Lehnen oder setzen Sie sich nicht auf den Schrank.

Hinweise zur Wartung

1. Reinigung des Schrankes: Verwenden Sie ein weiches Tuch oder einen Schwamm, um Staub, Schmutz und Flecken zu
entfernen.

2. Reinigung des Waschbeckens: Verwenden Sie Zubereitungen, die für das Material, aus dem es besteht, vorgesehen sind (z. B.
Keramik, Konglomerat). Keine besonderen Anforderungen. Keine Scheuermittel verwenden

Werkstoffe

1. Material des Schranks: Möbelplatte
2. Material des Waschbeckens: Keramik oder Konglomerat je nach Modell

Bedingungen für Lagerung und Gebrauch

1. Temperaturbereich für den Gebrauch:Vermeiden Sie extreme Temperaturen (empfohlener Bereich: 10-30°C). Eine zu niedrige
oder zu hohe Temperatur kann zu Rissen oder Verformungen führen.

2. Luftfeuchtigkeit:Halten Sie die Luftfeuchtigkeit bei 40-60%. Übermäßige Feuchtigkeit kann zum Aufquellen der Materialien
führen, zu trockene Luft kann Risse verursachen. Sorgen Sie für eine ausreichende Belüftung im Badezimmer (z. B. mit einem
Badezimmerventilator), um Kondensation auf den Schrankoberflächen zu vermeiden.

Entsorgung

Die Entsorgung des Waschbeckenschranks sollte in Übereinstimmung mit den Umweltvorschriften und den örtlichen Abfallbestimmungen
erfolgen.



Operating instructions: Bathroom furniture
General information

The bathroom cabinet with washbasin is a practical and aesthetically pleasing solution for bathrooms that combines the function of storage
with a sanitary element. The product complies with the General Product Safety Regulation (GPSR), which comes into force on 13 December
2024.

Application

The washbasin cabinet is designed for hand washing and serves to organise the space in the bathroom and improve its functionality. You can
use it to store your daily accessories, cosmetics, towels or cleaning products and thus keep things more organised. It conceals the drain pipes
and the siphon and gives the bathroom an aesthetic appearance.

Safety instructions

1. Proper installation: The cabinet must be securely fastened to the wall using the wall plugs suitable for the respective wall type.
2. Adjustment to loads: Do not overload the cabinet with heavy objects, especially on lightweight models.
3. Levelling: Make sure that the cabinet is level to achieve an aesthetic impression..
4. Seals: Check that all joints around the washbasin are well sealed to prevent water from entering the cabinet, using a suitable

preparation/substance.
5. Take care when opening: Watch out for sharp edges, especially on cabinets with fronts or handles made of hard materials.
6. Access for children:It is recommended that children or persons with cognitive or motor disabilities use the cabinet under adult

supervision. Supervision ensures the safety and proper use of the cabinet.
7. Proximity to electrical appliances: Do not place electrical appliances near the sink cabinet that are not adequately protected (e.g.

a socket outlet with moisture protection).
8. Suitable cleaning agents: Use cleaning agents that are suitable for cleaning furniture surfaces so as not to damage them.
9. Ventilation: The cabinet does not require any strong cleaning agents. All you need is a dry cloth and regular care. .
10. Other: to the cabinet type: Do not lean or sit on the cabinet.

Notes on maintenance

1. Cleaning the cabinet: Use a soft cloth or sponge to remove dust, dirt and stains. Avoid abrasive cleaners that could scratch the
surface of the cabinet or washbasin.

2. Cleaning the washbasin: Use preparations intended for the material of which it is made (e.g. ceramics, conglomerate). No
special requirements. Do not use abrasive cleaners

Materials

1. Cabinet material: Furniture panel
2. Material of the washbasin: Ceramic or conglomerate depending on the model

Conditions for storage and use

1. Temperature range for use:Avoid extreme temperatures (recommended range: 10-30°C). Too low or too high a temperature can
lead to cracks or deformation.

2. Humidity:Keep the humidity at 40-60%. Excessive humidity can cause the materials to swell, and air that is too dry can cause
cracks. Ensure adequate ventilation in the bathroom (e.g. with a bathroom fan) to prevent condensation on the cabinet surfaces.

Disposal

The washbasin cabinet should be disposed of in accordance with environmental regulations and local waste regulations.


